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Abstract (en)
To produce large sugar crystals of ≥ 5 mm and preferably ≥ 8 mm, in batches, the crystals are developed by vapor crystallizing in a crystallizing
vessel. A relative movement is generated between the developing crystals and the over-saturated sugar solution, to give the crystals a floating
movement. To produce large sugar crystals of at least 5 mm and preferably at least 8 mm, in batches, they are developed by vapor crystallizing in a
crystallizing vessel. A relative movement is generated between the developing crystals and the over-saturated sugar solution, to give the crystals a
floating movement. The relative movement is developed by a rising flow of the sugar solution, without any mechanical action, controlled by the water
content recovered from evaporation. The heating is controlled to maintain the over-saturation of the sugar solution at a constant level. The assembly
also has a heated sieve base, and a separation system for newly-formed fine grains in a collection vessel which calms the flow.

Abstract (de)
Das Verfahren zur chargenweisen Herstellung von großen Zuckerkristallen mit Kristallgrößen über 5 mm, vorzugsweise über 8 mm durch
Verdampfungskristallisation in einem Kristallisationsbehälter, erfolgt in der Weise, dass zwischen den wachsenden Zuckerkristallen und der
übersättigten Zuckerlösung eine Relativbewegung hergestellt wird, welche die wachsenden Zuckerkristalle in der Schwebe hält und die
Relativbewegung hergestellt wird ohne mechanisch bewegte Teile im Kristallisationsbehälter durch einen aufwärtsgerichteten Strom der
Zuckerlösung, wobei die durch Verdampfung aus dem System abgeführte Wassermenge gesteuert wird durch die Wärmezufuhr in die Zuckerlösung
und die Wärmezufuhr so gesteuert wird, dass die Übersättigung der Zuckerlösung erhalten bleibt. Die Vorrichtung weist als besonderes Merkmal
einen beheizbaren Siebboden auf sowie eine Abtrennvorrichtung für neugebildetes Feinkorn in einem strömungsberuhigten Auffanggefäß.
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